
Pan  Marek  Komorowski: „Pierwsza  kwestia  dotyczy  laptopów  –  jak  z  niego 
korzystać?  Co wolno,  a  czego nie  wolno robić  na tym laptopie?  Czy posiada on 
odpowiednie zabezpieczenia, czy można korzystać z Internetu, czy posiada programy 
antywirusowe? Czy mogę wgrać tam programy, którymi ja dysponuję i  z których 
korzystam? 
Druga  kwestia  –  mam  pytanie  o  poziom  wykorzystania  środków  finansowych 
przeznaczonych na bezpieczeństwo publiczne /ochotnicze straże pożarne – system 
krajowy/. Czy coś zostało już wykorzystane?”


